

**Customs Notice No. (17/2026) regarding the
temporary extension of deadlines for suspended
duty cases**

Further to Customs Notice No. (12/2026) regarding the temporary extension of deadlines for suspended duty cases, issued on 18/06/2026,

In line with Dubai Customs' efforts to provide the best initiatives to its customers and reduce their financial and administrative burdens, in order to ensure the continuity of supply chains and enhance the smooth flow of trade amid current operational challenges,

the following has been decided:

**Article (1)
Scope of application**

The provisions of this notice apply to suspended customs duty statuses that expire after February 27, 2026, and up to October 31, 2026, pertaining to the following statuses:

- Import for re-export.
- Temporary admission.
- Transit "in all its forms".

**Article (2)
Extension period**

- The suspension period for customs duties on customs declarations covered by the provisions of this notice shall be extended by an additional sixty (60) days, bringing the total suspension period to one hundred eighty (180) days, with the extension taking effect as of the expiry date of the original suspended status period.

**الإعلان الجمركي رقم (2026/17) بشأن التمديد المؤقت لمُهَلّ
الأوضاع المعلقة للرسوم**

إلحاقاً بالإعلان الجمركي رقم (2026/12) بشأن التمديد المؤقت لمُهَلّ الأوضاع المعلقة للرسوم والصادر بتاريخ 2026/06/18، وفي إطار سعي جمارك دبي إلى تقديم أفضل المبادرات إلى عملائها وتخفيف الأعباء المالية والإدارية عليهم ضماناً لاستمرارية سلاسل الإمداد وتعزيز انسيابية حركة التجارة في ظل التحديات التشغيلية الراهنة،

فقد تقرر ما يلي:

**المادة (1)
نطاق التطبيق**

تسري أحكام هذا الإعلان على الأوضاع المعلقة للرسوم الجمركية التي ينتهي وضعها المعلق للرسوم بعد تاريخ 27 فبراير 2026، وحتى 31 أكتوبر 2026، والخاصة بالأوضاع التالية:
أ. الاستيراد بقصد إعادة التصدير.
ب. الإدخال المؤقت.
ج. العبور "بجميع أنواعه".

**المادة (2)
مدة التمديد**

- يتم تمديد فترة تعليق الرسوم الجمركية على البيانات الجمركية المشمولة بأحكام هذا الإعلان لمدة ستين (60) يوماً إضافية، ليصبح إجمالي مدة التعليق مائة وثمانين (180) يوماً، على أن يبدأ سريان التمديد اعتباراً من تاريخ انتهاء المدة الأصلية للوضع المعلق.

- Dubai Customs may, in accordance with its approved controls and procedures, extend the period specified in this notice, provided that the extension remains in effect until a subsequent customs notice is issued stipulating its suspension or termination.

- يجوز لجمارك دبي وفقاً للضوابط والإجراءات المعتمدة لديها، أن تمدد المدة المحددة في هذا الإعلان، على أن يستمر العمل بالتمديد إلى حين صدور إعلان جمركي لاحق يقضي بوقف العمل به أو إنهائه.

Article (3)

Entry into force and implementation

This notice shall come into effect from the date of its issuance and shall be applied on a temporary basis to the customs declarations covered by its provisions. The relevant departments shall take the necessary measures to implement it, each within its respective mandate.

المادة (3)

تاريخ النفاذ

يُعمل بهذا الإعلان اعتباراً من تاريخ صدوره ويُطبق بصفة مؤقتة على البيانات الجمركية المشمولة بأحكامه، وعلى الإدارات المعنية اتخاذ ما يلزم لتنفيذه، كلٌ فيما يخصه.

Dr. Abdulla Busenad
Director General



د. عبدالله بوسناد
المدير العام

Issued on: 23/09/2026

صدر بتاريخ: 2026/09/23